
PROTOKÓŁ NR 0002/XI/2019
XI SESJA VI KADENCJI RADY POWIATU SUSKIEGO

Z DNIA 31 PAŹDZIERNIKA 2019 ROKU

Stan: 21 Radnych

Obecnych: 19 Radnych

Nieobecnych: 2 Radnych

(lista obecności stanowi załącznik do protokołu)

Ad 1

Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad

O godzinie  12:00  Przewodniczący Rady Powiatu Suskiego Ryszard Hadka otworzył  obrady
XI Sesji VI Kadencji Rady Powiatu Suskiego, powitał Radnych oraz przybyłych gości, po czym
stwierdził, iż zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 18 Radnych, co stanowi quorum
pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.

Ad 2

Przedstawienie porządku obrad, ew. zmiany

Przewodniczący Rady poinformował, iż do porządku obrad zostaną dodane dwa punkty, którymi
są projekty uchwał czyli projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej wprowadzenia
Polityki Zarządzania Konfliktem Interesów dla radnych powiatu suskiego oraz drugi  w sprawie
zmiany  uchwały  Rady  Powiatu  Suskiego  dotyczącej  określenia  zadań  na  które  przeznaczone
zostaną  Środki  z  Państwowego Funduszu Rehabilitacji  Osób Niepełnosprawnych w 2019 roku.
Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad w następującym brzmieniu:

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przedstawienie porządku obrad, ew. zmiany.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji Rady Powiatu Suskiego.
4. Informacja Starosty o pracach Zarządu i realizacji uchwał Rady.
5. Informacja o pracy Stałych Komisji Rady Powiatu Suskiego – przedstawienie wniosków.
6. Interpelacje i zapytania Radnych.
7. Wystąpienia mieszkańców powiatu suskiego i zaproszonych gości.
8. Informacja  o  stanie  realizacji  zadań  oświatowych  przez  powiat  suski  w roku szkolnym

2018/2019.
9. Przygotowanie powiatu do okresu zimowego 2019/2020 i zimowe utrzymanie dróg.
10. Informacja o stanie oświadczeń majątkowych.
11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Budżecie Powiatu Suskiego na 2019 rok.
12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem przez Zespół Opieki

Zdrowotnej w Suchej Beskidzkiej pomieszczeń o powierzchni 27,10 m², 56,00m².
13. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyboru  firmy audytorskiej  w  celu  zbadania  sprawozdania

finansowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Suchej Beskidzkiej  za 2019 rok i za 2020 rok.
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14. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  programu  współpracy  powiatu  suskiego
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.  3 ust.  3 ustawy
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2020.

15. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  trybu  udzielania  i  rozliczania  oraz  trybu  przeprowadzania
kontroli  prawidłowości  pobrania  i  wykorzystania  dotacji  dla  niepublicznych  szkół,
ośrodków i placówek działających na ternie powiatu suskiego. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie realizacji § 5 ust. 1 pkt. 2 lit. b Rozporządzenia Ministra Pracy
i Polityki Społecznej z dnia 23 sierpnia 2012 roku w sprawie domów pomocy społecznej
( tj.Dz.U. z 2018 r., poz. 734 ze zm. ) .

17. Podjęcie  uchwały w sprawie  zmiany Statutu  samorządowego  zakładu  budżetowego  pod
nazwą Kryta Pływalnia w Suchej Beskidzkiej.

18. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  petycji  dotyczącej  wprowadzenia  Polityki
Zarządzania Konfliktem Interesów dla radnych powiatu suskiego.

19. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu Suskiego dotyczącej określenia
zadań na które przeznaczone zostaną Środki z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób
Niepełnosprawnych w 2019 roku.

20. Wolne wnioski.
21. Zakończenie sesji.

Rada Powiatu jednogłośnie przyjęła proponowany porządek obrad.

Radna A. Kuś przybyła na salę obrad.

Ad 3

Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji Rady Powiatu Suskiego

W związku z brakiem uwag,  Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu
z  X Sesji VI Kadencji Rady Powiatu Suskiego.

W głosowaniu jawnym oddano głosów:
Za: 18 Radnych
Przeciw: 1 Radny
Wstrzymujących się: 0

Rada Powiatu   większością głosów   przyjęła protokół z X Sesji VI Kadencji Rady Powiatu Suskiego.

Ad 4

Informacja Starosty o pracach Zarządu i realizacji uchwał Rady.

Starosta  J.  Bałos  przedstawił  sprawozdanie  z  prac  Zarządu  i  realizacji  uchwał  Rady Powiatu
Suskiego za  okres  sprawozdawczy od 26 września  do  30 października  2019 roku.  Dodatkowo
udzielił  informacji  na  temat  procedur  przetargowych  na  wykonanie  remontu  odcinka  drogi
powiatowej nr 1699  w miejscowości Kurów oraz przekazał informację na temat podpisania umów
z trzema wykonawcami w ramach Funduszu Dróg Samorządowych dotyczących drogi na ulicy
Gen.  Maczka  w  miejscowości  Jordanów,  droga  w  stronę  miejscowości  Targoszów  w  Gminie
Stryszawa, oraz odcinek chodnika oraz drogi w Gminie Maków Podhalański na odcinku Skawica –
Rotnia  –  Juszczyn.  Starosta  J.  Bałos  poinformował  również,  iż  wydana  została  decyzja
odmawiająca  zwrotu  nieruchomości  Parafii  Sucha  Beskidzka,  po  tym  jak  Wojewoda  wskazał
Starostę Powiatu Suskiego jako właściwego do wydania takiej decyzji, poinformował również, iż
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przemawiają za tym okoliczności prawne. 
Na koniec Starosta pogratulował Dyrektorowi Powiatowego Urzędu Pracy w Suchej Beskidzkiej
Panu Januszowi Spannbauerowi otrzymania przez Ministra Pracy i Polityki Społecznej honorowej
odznaki Primus in Agendo.

( Sprawozdanie z prac Zarządu stanowi załącznik do protokołu )

Radni pytań nie zadawali.

Ad 5

Informacja o pracy Stałych Komisji Rady Powiatu Suskiego - przedstawienie wniosków.

W powyższym punkcie głos zabrali:

Radny P. Talaga (Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych),
Radny S. Kudzia  (Przewodniczący Komisji Drogownictwa, Porządku Publicznego i Transportu),
Radny A. Szramowiat (Przewodniczący Komisji Finansów, Administracji i Planowania),
Radna R. Babicz (Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki),
Radna A. Kuś (Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji),
Radny M. Drobny (Przewodniczący Komisji Rewizyjnej).

 (Wnioski z prac Komisji oraz protokoły znajdują się w dokumentach Biura Rady)

Radny A. Kruźlak nawiązując do wypowiedzi Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Radnego
M.  Drobnego  na  temat  przeprowadzonej  kontroli  na  Krytej  Pływalni  w  Suchej  Beskidzkiej
zaproponował, aby zwrócić uwagę na małą ilość miejsc parkingowych przy ww. jednostce i jeżeli
będzie taka możliwość poszerzyć ten parking.

Więcej pytań radni nie zadawali.

Ad 6

Interpelacje i zapytania Radnych.

Radny M.  Drobny zapytał  Dyrektora  Zespołu  Opieki  Zdrowotnej  w Suchej  Beskidzkiej  Pana
Marka  Habera  czy  nadal  prowadzone  są  działania  w  kierunku  zatrudnienia  dodatkowej  kadry
lekarskiej w oddziale szpitala w Makowie Podhalańskim.

Dyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej w Suchej Beskidzkiej Pan M. Haber poinformował, iż
oddział zakaźny w Makowie  Podhalańskim zakończył już swoją działalność, natomiast poradnia,
która stanowi filię szpitala w Suchej Beskidzkiej w dalszym ciągu funkcjonuje.

Radny A.  Kruźlak przemawiając  w imieniu  mieszkańców oraz  w oparciu  o  pismo od Wójta
Gminy  Budzów,  zapytał  czy  istnieje  możliwość  zabezpieczenie  wydatków  w przyszłorocznym
budżecie na naprawę mostu w miejscowości Baczyn na roli Glinik oraz czy można przyśpieszyć już
prace nad projektem nowego mostu. 

Starosta J. Bałos poinformował, iż inwentaryzacja mostów w powiecie suskim, wykonywana jest
raz w roku. Jednocześnie przekazał informację, iż nie uzyskał żadnych wiadomości dotyczących
tego, żeby nadzór budowlany miał w planach zamknąć ww. most z racji złego stanu faktycznego.
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Poinformował, iż najpierw należy stworzyć harmonogram napraw mostów w przyszłym roku, który
najprawdopodobniej będzie tworzony w oparciu o kolejność składanych wniosków z gmin. Planuje
się, aby co roku do końca kadencji realizować po trzy wnioski. 

Więcej interpelacji radni nie zgłosili.

Ad 7

Wystąpienia mieszkańców powiatu suskiego i zaproszonych gości.

W wyniku braku wystąpień mieszkańców i zaproszonych gości punkt został zrealizowany.

Część Sprawozdawcza

Ad 8

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych przez powiat suski w roku szkolnym 2018/2019.

Wystąpienie  Wicestarosty Zbigniewa Hutniczaka na temat stanu realizacji zadań oświatowych
przez powiat suski w roku szkolnym 2018/2019, w tym na temat wyników egzaminu maturalnego
i egzaminu potwierdzającego kwalifikacje w zawodzie.
(Transmisja  z  sesji  znajduje  się  na  stronie  internetowej  https://powiatsuski.sesja.pl -  wejście
poprzez zakładkę Archiwum Nagrań – XI Sesja Rady Powiatu Suskiego, 31 października 2019 roku
– 36:40 minuta nagrania – wypowiedz Wicestarosty Z. Hutniczaka)
( Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu )

Radni pytań nie zadawali.

Ad 9

Przygotowanie powiatu do okresu zimowego 2019/2020 i zimowe utrzymanie dróg.

Wystąpienie Naczelnika Wydziału Zamówień Publicznych, Rozwoju i Dróg Pana Igora Głuca
na  temat  przygotowania  do  zimowego  utrzymania  dróg  powiatowych  w  sezonie  zimowym
2019/2020 na terenie powiatu suskiego. 
(Transmisja  z  sesji  znajduje  się  na  stronie  internetowej  https://powiatsuski.sesja.pl -  wejście
poprzez zakładkę Archiwum Nagrań – XI Sesja Rady Powiatu Suskiego, 31 października 2019 roku
– 1:30:20  godzina    nagrania – wypowiedz Naczelnika Wydziału Zamówień Publicznych, Rozwoju
i Dróg Pana  I. Głuca)
( Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu )

Radny  J.  Zając zapytał  Naczelnika  Wydziału  Zamówień  Publicznych,  Rozwoju  i  Dróg  Pana
I.  Głuca  o  materiał,  którym  zostanie  posypana  droga  w  czasie  okresu  zimowego,  kto  będzie
kontrolował jakość tego materiału i prawidłowość ze specyfikacją.

Naczelnik Wydziału Zamówień Publicznych, Rozwoju i  Dróg Pan I. Głuc poinformował,  iż
w specyfikacji  umowy jest  dokładnie  opisane  jaki  materiał  musi  zostać  zastosowany,natomiast
w momencie nieprzestrzegania zapisów umowy wykonawca zostaje obciążony grzywą pieniężną.
Pan  I.  Głuc  poinformował  również,  iż  wykonywane  są  kontrole  przez  pracowników Wydziału
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Zamówień Publicznych, Rozwoju i Dróg w formie objazdu po drogach powiatu suskiego, również
następuje reakcja w chwili zgłaszania naruszeń przez wykonawców.

Radna Cz. Madoń zapytała Naczelnika Wydziału Zamówień Publicznych, Rozwoju i Dróg Pana
I. Głuca czy do terminu „poboczy” zalicza się również chodnik. 

Naczelnik Wydziału Zamówień Publicznych, Rozwoju i Dróg Pan I. Głuc poinformował, iż do
terminu „poboczy” nie zalicza się chodnik, więc nie będzie on odśnieżany przez wykonawców.
Naczelnik  poinformował,  iż  była  wydana  informacja  do  gmin,  aby  partycypować  koszty
w odśnieżaniu dróg wraz z chodnikami, natomiast włodarze nie wyrazili chęci realizacji pomysłu. 

Radny M. Drobny zapytał  Naczelnika Wydziału Zamówień Publicznych, Rozwoju i Dróg Pana
I.  Głuca  co  należy  zrobić  w  przypadku  gdy  wykonawca  wyrzuca  ściągany  z  drogi  śnieg  na
chodniki.

Naczelnik Wydziału Zamówień Publicznych, Rozwoju i  Dróg Pan I. Głuc poinformował,  iż
w takim przypadku najlepszym rozwiązaniem będzie jeśli ten sam wykonawca będzie odśnieżał
drogę wraz z chodnikiem, lecz te koszty trzeba partycypować z gminami,  ponieważ koszt tych
działań przekroczy wysokość zarezerwowanych środków w budżecie powiatu. 

Więcej pytań radni nie zadawali.

Ad 10

Informacja o stanie oświadczeń majątkowych.

Starosta przekazał informację na temat stanu oświadczeń majątkowych za 2018 rok, Członków
Zarządu  Powiatu,  Sekretarza  Powiatu,  Skarbnika  Powiatu  oraz  Kierowników  Jednostek
Organizacyjnych Powiatu. Zobowiązanych do złożenia oświadczeń majątkowych było łącznie 39
osób.  Poinformował,  iż  w  związku  zakończeniem  pełnienia  funkcji  Członka  Zarządu  Powiatu
Suskiego z racji końca kadencji zobowiązane do złożenia oświadczenia majątkowego były 4 osoby,
natomiast w związku nowej kadencji zobowiązane były również 4 osoby. Dodatkowo przekazał
informację,  iż  oświadczenie  majątkowe  Starosty  zostało  przesłane  do  analizy  Wojewodzie
Małopolskiemu. 

Przewodniczący Rady  przekazał  informację na temat  stanu oświadczeń majątkowych Radnych
Powiatu Suskiego. 
(Informacja o stanie oświadczeń majątkowych stanowi załącznik do protokołu)

Radni pytań nie zadawali.  

Przewodniczący Rady ogłosił 10 min. przerwę.

Radny P. Surzyn opuścił salę obrad. 

Wznowiono obrady.

5



Część Uchwałodawcza

Ad 11

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Budżecie Powiatu Suskiego na 2019 rok.

Skarbnik  Powiatu  Pani  K.  Kozina poinformowała,  iż  zmiany w Budżecie  Powiatu  Suskiego
spowodowane są:

 pomocą finansową Gminy Budzów na oświetlenie przejść dla pieszych;
 dotacją z Województwa na oświetlenie przejść dla pieszych;
 pomocą  finansową  Miasta  Jordanów  na  wykonanie  kanalizacji  sanitarnej  w  Mieście

Jordanów;
 otrzymaniem środków z Ministerstwa oraz Kuratorium Oświaty na nagrody dla Dyrektora

Zespołu Szkół im. Bł. Ks. P. Dańkowskiego oraz Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej;
 uzyskaniem  wyższych  dochodów  własnych  przez  jednostki  znajdujące  się  na  terenie

powiatu suskiego;
 otrzymaniem  środków  z  PEFRON  na  zakup  samochodu  dla  potrzeb  przewozu  osób

zamieszkałych w Domu Pomocy Społecznej;
 otrzymaniem środków z Ministerstwa Rodziny,  Pracy i  Polityki  Społecznej  na  nagrody

Powiatowego Urzędu Pracy;
 otrzymaniem środków na realizację projektu ERASMUS+;
 przeniesieniem w dochodach i wydatkach zgodnie z wnioskami kierowników jednostek.

Radni pytań nie zadawali.

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w Budżecie Powiatu Suskiego
na 2019 rok i poddał go pod głosowanie.

W głosowaniu jawnym oddano głosów:
Za: 17 Radnych
Przeciw: 0
Wstrzymujących się: 0

Rada Powiatu większością głosów podjęła uchwałę w sprawie zmian w Budżecie Powiatu Suskiego
na 2019 rok, której nadano numer: 0007/XI/81/2019.

Ad 12

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem przez Zespół Opieki Zdrowotnej
w Suchej Beskidzkiej pomieszczeń o powierzchni 27,10 m², 56,00m².

Asystent Dyrektora ds. Techniczno – Eksploatacyjnych Pani M. Kubasiak poinformowała, iż
projekt  uchwały  dotyczy  ponownego  wyrażenia  zgody  na  oddanie  w  najem  na  okres  3  lat
pomieszczeń znajdujących się na II piętrze Bloku C Szpitala Rejonowego w Suchej Beskidzkiej.
Pani  M.  Kubasiak  poinformowała,  iż  ww.  pomieszczenia  to  Poradnia  Diabetologiczna  oraz
Poradnia Laryngologiczna ze sprzętem medycznym będącym na wyposażeniu poradni.

Radni pytań nie zadawali. 
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Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem
przez  Zespół  Opieki  Zdrowotnej  w  Suchej  Beskidzkiej  pomieszczeń  o  powierzchni  27,10  m²,
56,00m² i poddał go pod głosowanie.

W głosowaniu jawnym oddano głosów:
Za: 17 Radnych
Przeciw: 1 Radny
Wstrzymujących się: 0

Rada  Powiatu  większością  głosów  podjęła  uchwałę  w  sprawie    wyrażenia  zgody  na  oddanie
w najem przez Zespół Opieki Zdrowotnej w Suchej Beskidzkiej pomieszczeń o powierzchni 27,10
m  ²  , 56,00m  ²  , której nadano numer: 0007/XI/82/2019.

Ad 13

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru firmy audytorskiej w celu zbadania sprawozdania
finansowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Suchej Beskidzkiej  za 2019 rok i za 2020 rok.

Sekretarz  Powiatu  Pan  K.  Kołacz poinformował,  iż  projekt  uchwały  dotyczy  wyboru  firmy
audytorskiej  w celu  zbadania  sprawozdania  finansowego Zespołu  Opieki  Zdrowotnej  w Suchej
Beskidzkiej   za  dwa  lata  czyli  rok  2019 i  2020.  Poinformował,  iż  zwrócono się  e-mailem do
wykonawców  z  zapytaniem  ofertowym,  jak  również  zamieszczono  zapytanie  na  stronie
internetowej  www.powiatsuski.pl.  Sekretarz  poinformował,  iż  zespół  do  oceny  ofert  powołany
Zarządzeniem Starosty  Suskiego  dokonał  analizy  złożonych  ofert  i  stwierdził,  że  oferta  KPW
Audytor Sp. z o. o. z Łodzi uzyskał najwyższą ilość punktów za cenę i doświadczenie i spełnia
wymogi formalne. 

Radni pytań nie zadawali.

Przewodniczący Rady odczytał  projekt  uchwały w sprawie wyboru firmy audytorskiej  w celu
zbadania sprawozdania finansowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Suchej Beskidzkiej  za 2019 rok
i za 2020 rok i poddał go pod głosowanie.

W głosowaniu jawnym oddano głosów:
Za: 18 Radnych
Przeciw: 0
Wstrzymujących się: 0

Rada Powiatu jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie w  yboru firmy audytorskiej w celu zbadania
sprawozdania finansowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Suchej Beskidzkiej  za 2019 rok i za 2020
rok  , której nadano numer: 0007/XI/83/2019.

Radny P. Talaga opuścił salę obrad.

Ad 14

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia programu współpracy powiatu suskiego
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2020.
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Sekretarz Powiatu Pan K. Kołacz poinformował, iż konieczność uchwalenia rocznego programu
współpracy z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  pomiotami  prowadzącymi  działalność
pożytku  publicznego  wynika  z  art.  5a  ust.  1  ustawy  o  działalności  pożytku  publicznego
i wolontariacie. Sekretarz poinformował, iż program współpracy powiatu suskiego  z organizacjami
pozarządowymi oraz podmiotami  wymienionymi w art.  3 ust.  3 ustawy o działalności  pożytku
publicznego i o wolontariacie na rok 2020 został przesłany radnym wraz z materiałami na sesje. Pan
K. Kołacz przekazał dokładną informację na temat wysokości środków planowanych na realizację
programu na 2020 rok – na zadania realizowane w zakresie kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury
i dziedzictwa narodowego łączna suma wynosi 35 tysięcy złotych, na realizację zadań z zakresu
pomocy społecznej i działalności na rzecz osób niepełnosprawnych przeznaczona zostanie kwota
3  765  580  złotych,  kwota  6  tysięcy  złotych  na  ratownictwo  i  ochronę  ludności,  natomiast  na
organizowanie i prowadzenie nieodpłatnej pomocy prawnej planuje się przeznaczyć kwotę 126 060
złotych. Ponadto Sekretarz Powiatu poinformował, iż projekt programu został poddany procesowi
konsultacji  w wyznaczonym terminie,  a  także przekazał  informację,  iż  organizacje  nie  zgłosiły
uwag ani opinii do przedmiotowego projektu. 

Radni pytań nie zadawali.  

Przewodniczący  Rady odczytał  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  programu  współpracy
powiatu suskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3
ustawy  o  działalności  pożytku  publicznego  i  o  wolontariacie  na  rok  2020  i  poddał  go  pod
głosowanie.

W głosowaniu jawnym oddano głosów:
Za: 17 Radnych
Przeciw: 0
Wstrzymujących się: 0

Rada Powiatu jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie   uchwalenia programu współpracy powiatu
suskiego  z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy
o  działalności  pożytku  publicznego  i  o  wolontariacie  na  rok  2020  ,  której  nadano  numer:
0007/XI/84/2019.

Ad 15

Podjęcie uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania oraz trybu przeprowadzania kontroli
prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji dla niepublicznych szkół, ośrodków i placówek

działających na ternie powiatu suskiego. 

Naczelnik Wydziału Edukacji Pani A. Spyrka-Trzop  poinformowała, iż przygotowany projekt
uchwały  ma  na  celu  dostosowanie  regulacji  dotyczących  dotowania  szkół  i  placówek
niepublicznych  do  przepisów  ustawy  o  finansowaniu  zadań  oświatowych.  Zgodnie  z  nowym
brzemieniem art.  23  ust.  1  ustawy o  finansowaniu  zadań  oświatowych,  konieczne  jest  objęcie
trybem  udzielania,  rozliczania  i  kontroli,  dotacji  wypłacanych  na  słuchaczy  kwalifikacyjnych
kursów  zawodowych,  prowadzonych  w  szkołach  niepublicznych.  Naczelnik  poinformowała,  iż
uchwała  określa  zakres  danych,  które  powinny być  zawarte  we wniosku o udzielenie  dotacji  i
rozliczaniu jej wykorzystania, termin przekazania informacji o liczbie dzieci objętych wczesnym
wspomaganiem rozwoju, a także sposób dokonania czynności kontrolnych. 

Radni pytań nie zadawali. 

8



Przewodniczący Rady odczytał  projekt  uchwały w sprawie  trybu udzielania  i  rozliczania  oraz
trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji dla niepublicznych
szkół, ośrodków i placówek działających na ternie powiatu suskiego i poddał go pod głosowanie.

W głosowaniu jawnym oddano głosów:
Za: 17 Radnych
Przeciw: 0
Wstrzymujących się: 0

Rada Powiatu jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie    trybu udzielania i rozliczania oraz trybu
przeprowadzania  kontroli  prawidłowości  pobrania  i  wykorzystania  dotacji  dla  niepublicznych
szkół,  ośrodków  i  placówek  działających  na  ternie  powiatu  suskiego  ,  której  nadano  numer:
0007/XI/85/2019.

Ad 16

Podjęcie uchwały w sprawie realizacji § 5 ust. 1 pkt. 2 lit. b Rozporządzenia Ministra Pracy
i Polityki Społecznej z dnia 23 sierpnia 2012 roku w sprawie domów pomocy społecznej

( tj.Dz.U. z 2018 r., poz. 734 ze zm. ).

Dyrektor  Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie  w  Suchej  Beskidzkiej  Pan  K.  Cieżak
poinformował, iż uważa się że, dom pomocy społecznej niezależnie od typu świadczeń m.in. usługi
opiekuńcze  polegające  na  pielęgnacji,  pielęgniarki  zatrudnione  realizują  również  świadczenia
zdrowotne w zakresie  zapobiegania i  profilaktyki  powikłań,  ograniczenia niedołęstwa starczego
i leczenia w ramach posiadanych kwalifikacji. Zakres czynności wykonywanych przez pielęgniarki
w  domach  pomocy  społecznej  nie  różni  się  od   tych  wykonywanych  w  zakładach  opieki
długoterminowej. Pan K. Cieżak poinformował, iż w związku z tym uznaje za słuszne podjęcie
działań  mających na  celu  opracowanie  nowych zasad  udzielania  świadczeń zdrowotnych  przez
pielęgniarki zatrudnione w domach pomocy społecznej. Działania te powinny być kontraktowane
i finansowane przez Narodowy Fundusz Zdrowia, jako odrębny produkt zapewniający całodobową
opiekę pielęgniarską. 

Starosta poinformował, iż projekt uchwały ma charakter intencyjny, a inicjatywa ma za zadanie
uzmysłowić potrzebę wprowadzenia zmiany przez Ministerstwo Zdrowia.

Radni pytań nie zadawali. 

Przewodniczący  Rady odczytał  projekt  uchwały  w sprawie  realizacji  §  5  ust.  1  pkt.  2  lit.  b
Rozporządzenia  Ministra  Pracy i  Polityki  Społecznej  z  dnia  23  sierpnia  2012  roku w sprawie
domów pomocy społecznej ( tj.Dz.U. z 2018 r., poz. 734 ze zm. ) i poddał go pod głosowanie.

W głosowaniu jawnym oddano głosów:
Za: 17 Radnych
Przeciw: 0
Wstrzymujących się: 0

Rada  Powiatu  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  w  sprawie    realizacji  §  5  ust.  1  pkt.  2  lit.  b
Rozporządzenia  Ministra  Pracy  i  Polityki  Społecznej  z  dnia  23  sierpnia  2012 roku w sprawie
domów  pomocy  społecznej  (  tj.Dz.U.  z  2018  r.,  poz.  734  ze  zm.  )  ,  której  nadano  numer:
0007/XI/86/2019.
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Ad 17

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu samorządowego zakładu budżetowego pod nazwą
Kryta Pływalnia w Suchej Beskidzkiej.

Dyrektor Krytej Pływalni w Suchej Beskidzkiej Pan O. Kierski  poinformował, iż w związku
z  uchwałą  Rady  Powiatu  Suskiego  dotyczącą  przejęcia  przez  Powiatowe  Centrum  Usług
Wspólnych  w  Suchej  Beskidzkiej  prowadzenie  obsługi  finansowej  samorządowego  zakładu
budżetowego  Kryta  Pływalnia  w  Suchej  Beskidzkiej  z  wyłączeniem obsługi  kasowej,  a  także
w związku z centralizacją zasad rozliczeń podatków od towarów i usług oraz zmiany pieczątki,
zaszła konieczność dostosowania zapisów statutu do stanu faktycznego. 

Radny  A.  Kruźlak zapytał  czy  wprowadzone  zamiany  będą  się  wiązały  z  korzyściami  dla
jednostki. 

Dyrektor  Krytej  Pływalni  w  Suchej  Beskidzkiej  Pan  O.  Kierski  poinformował,  iż  jedyna
korzyść wynikająca ze zmian związana jest z redukcją etatu księgowej.

Więcej pytań radni nie zadawali.

Przewodniczący  Rady odczytał  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  Statutu  samorządowego
zakładu  budżetowego  pod  nazwą  Kryta  Pływalnia  w  Suchej  Beskidzkiej i  poddał  go  pod
głosowanie.

W głosowaniu jawnym oddano głosów:
Za: 17 Radnych
Przeciw: 0
Wstrzymujących się: 0

Rada Powiatu jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie    zmiany Statutu samorządowego zakładu
budżetowego  pod  nazwą  Kryta  Pływalnia  w  Suchej  Beskidzkiej  ,  której  nadano  numer:
0007/XI/87/2019.

Ad 18

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej wprowadzenia Polityki Zarządzania
Konfliktem Interesów dla radnych powiatu suskiego.

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Radna A. Kuś poinformowała, iż petycja
wpłynęła 31 lipca 2019 roku,  z Kancelarii Radcy Prawnego K. C. Ł.  Przewodnicząca Komisji
poinformowała, iż Pan K. C. Ł. wnosi, na podstawie ustawy o petycji z dnia 11 lipca 2014 roku,
o wprowadzenie w życie w Starostwie Powiatowym w Suchej Beskidzkiej  Polityki Zarządzania
Konfliktem Interesów zgodnie z zaleceniami Centralnego Biura Antykorupcyjnego, wyznaczenie
osoby odpowiedzialnej za egzekwowanie tej polityki, wprowadzenie mechanizmu kontroli naruszeń
ww. polityki oraz ustanowienie konsekwencji za nieprzestrzeganie Polityki Zarządzania Konfliktem
Interesów. Dodatkowo Pan K. C. Ł. wniósł, aby regulacje wnioskowanej Polityki odnosiły się do
radnych  powiatowych,  a  nie  do  pracowników  starostw  powiatowych.  Przewodnicząca  Komisji
poinformowała, iż ww. petycja została przesłana również do wielu innych jednostek zarządzania
terytorialnego.  Radna  poinformowała,  iż  członkowie  Komisji  jednomyślnie  wyrazili  opinię,
w  której  wskazali  iż  w  systemie  prawa  w  Polsce  funkcjonują  już  przepisy  o  charakterze
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antykorupcyjnym więc nie  ma potrzeby wprowadzania  w życie  wniosków zawartych w petycji
radcy  prawnego  K.  C.  Ł.  w  sprawie  wprowadzenia  w  Starostwie  Powiatowym  w  Suchej
Beskidzkiej Polityki Zarządzania Konfliktem Interesów.

Radni pytań nie zadawali. 

Przewodniczący  Rady odczytał  projekt  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  petycji  dotyczącej
wprowadzenia  Polityki  Zarządzania  Konfliktem  Interesów  dla  radnych  powiatu  suskiego
i poddał go pod głosowanie.

W głosowaniu jawnym oddano głosów:
Za: 17 Radnych
Przeciw: 0
Wstrzymujących się: 0

Rada  Powiatu  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  w  sprawie    rozpatrzenia  petycji  dotyczącej
wprowadzenia  Polityki  Zarządzania Konfliktem Interesów dla radnych powiatu  suskiego  ,  której
nadano numer: 0007/XI/88/2019.

Ad 19

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu Suskiego dotyczącej określenia zadań
na które przeznaczone zostaną Środki z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób

Niepełnosprawnych w 2019 roku.

Dyrektor  Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie  w  Suchej  Beskidzkiej  Pan  K.  Cieżak
poinformował, iż Rada Powiatu w formie uchwały określa zadania, na które Państwowy Fundusz
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazuje środki finansowe według określonego algorytmu
na dany rok. W związku z faktem, iż została zwiększona w bieżącym roku kwota pobytu jednego
uczestnika w WTZ do wysokości  18 096 złotych oraz dodano środki  na realizację pozostałych
działań w wysokości 49 325 złotych konieczne jest podjęcie nowej uchwały. 

Radni pytań nie zadawali. 

Przewodniczący  Rady odczytał  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  Rady  Powiatu
Suskiego  dotyczącej  określenia  zadań  na  które  przeznaczone  zostaną  Środki  z  Państwowego
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2019 roku i poddał go pod głosowanie.

W głosowaniu jawnym oddano głosów:
Za: 17 Radnych
Przeciw: 0
Wstrzymujących się: 0

Rada Powiatu jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie    zmiany uchwały Rady Powiatu Suskiego
dotyczącej  określenia  zadań  na  które  przeznaczone  zostaną  Środki  z  Państwowego  Funduszu
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2019 roku  , której nadano numer: 0007/XI/89/2019.
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Ad 20

Wolne wnioski.

Radny  T.  Spannbauer  zapytał  Wicestarostę  Z.  Hutniczaka  czy  pojawiły  się  propozycje  od
dyrektorów  szkół  zarządzanych  przez  powiat,  zgłoszenia  dodatkowych  zajęć  lekcyjnych
w myśl ideologii LGBT.

Wicestarosta Z. Hutniczak poinformował, iż na chwilę obecną nie pojawiły się takie propozycje. 

Radny W. Sarlej wygłosił mowę na temat środowiska LGBT.

Radny S. Kudzia zaproponował, aby wykonać podjazd dla osób niepełnosprawnych przy głównym
wejściu  do  budynku  Starostwa  Powiatowego,  a  także,  aby  zmodernizować  mapy  katastralne
powiatu suskiego.

Starosta J. Bałos odnosząc się do wypowiedzi Radnego S. Kudzi poinformował, iż kwestie map
katastralnych  najpierw  należy  uzgodnić  z  wójtem,  aby  partycypować  koszty  wykonania
modernizacji,  a  także  odbędzie  się  to  na  drodze  przetargu.  Nawiązując  do  podjazdu  dla
niepełnosprawnych,  Starosta  poinformował,  iż  wyjazd  jest  wykonany  w  części  budynku  gdzie
droga znajduje się na równym poziomie z drzwiami które otwierają się  automatycznie,  a także
wybudowana jest winda umożliwiająca korzystanie z każdej części budynku. 

Radny M. Drobny zaproponował, aby kontrole budżetu takich dużych jednostek jak Zespół Opieki
Zdrowotnej w Suchej Beskidzkiej były przeprowadzane przez inne firmy audytorskie co dwa lata,
aby nie powtarzały się. 

Starosta J. Bałos poinformował, iż nie ma takiej prawnej możliwości, ponieważ każdy ma prawo
starować do przetargu. 

Radny A. Kruźlak zapytał, czy byłaby możliwość zwrócenia się w jakiś sposób do proboszcza
Parafii w Suchej Beskidzkiej, aby otworzył parking, ponieważ jest problem ze znalezieniem miejsca
parkingowego w okolicach budynku starostwa.

Starosta J. Bałos  poinformował, iż kiedyś pojawiła się próba ustawienia parkomatu, aby petenci
starostwa mogli  z  parkingu korzystać  za  stosowną opłatą,  ponieważ parking należy do parafii.
Natomiast  obecnie  należy  się  zwrócić  bezpośrednio  do  proboszcza  czy  jest  możliwość,  aby
otworzyć  parking.  Starosta  poinformował,  iż  wyraził  zgodę  na  to,  że  będzie  partycypować
w odśnieżaniu podjazdu do parkingu, a także przy okazji część parkingu gdzie prawdopodobnie
korzystali petenci starostwa oraz uczniowie pobliskiej szkoły. J. Bałos poinformował, iż otrzymał
informację od proboszcza, że nie wywiązuje się z umowy w zakresie korzystania z parkingu, na co
Starosta  zwrócił  uwagę,  iż  władze  starostwa  nie  miały  wpływu  na  zachowanie  uczniów.
Poinformował,  iż zadanie dyscyplinowania uczniów należy do dyrekcji  pobliskiej  szkoły,  na co
zareagowali akcją sprzątania parkingu przez młodzież. Starosta przekazał informację, iż z racji tego
nie czuje się w obowiązku, aby specjalnie zabiegać o ponowne otwarcie parkingu. 

Przewodniczący  Rady poinformował,  iż  w  materiałach  na  sesje  zostało  przesłane  pismo  ze
Stowarzyszenia  Mocni  Pomocni  z  prośbą  o  zwiększenie  wsparcia  finansowego  na  organizację
V Charytatywnego Biegu Niepodległości w Zembrzycach. Przewodniczący poprosił o udzielenie
szerszych informacji Naczelnika Wydziału Kultury, Promocji, Sportu i Funduszy Pana J. Kociołka.
 
Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji, Sportu i Funduszy Pan J. Kociołek poinformował, iż
zwiększenie  wsparcia  finansowego  wiązałoby  się  ze  zmianą  uchwały  Rady  Powiatu  Suskiego
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podjętą na początku roku, gdzie znajdował się kalendarz imprez w powiecie suskim i informacja
o  wysokość  dotacji.  Pan J.  Kociołek  dokładnie  opisał  w jaki  sposób finansowana jest  obecnie
ww. impreza kulturalna. Poinformował, iż ewentualną formą pomocy może być przekazanie nagród
rzeczowych w formie książek. 

Przewodniczący Rady zaproponował, aby na kolejnej sesji zorganizować zbiórkę finansową, która
w całości zostanie przekazana na Panią L. B, na którą miał być przeznaczony dochód z ww. biegu. 

Ad 21

Zakończenie Sesji.

W  wyniku  wyczerpania  porządku  obrad  Przewodniczący  Rady o  godzinie  15:10  dziękując
za  przybycie  uczestnikom  zamknął  XI  Sesję  VI  Kadencji  Rady  Powiatu  Suskiego  w  dniu
21 października 2019 roku. 

Na tym protokół zakończono.

Protokołował:            Przewodniczący Rady:

Małgorzata Miś Ryszard Hadka
Karolina Sabała
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